
Protokół nr 4 z zebrania Rady Rodziców w dniu 16.01.2018 r., godz. 18.30 

1. Przywitanie. Sprawdzenie listy obecności (załącznik nr 1). 

2. Jednogłośne przyjęcie protokołu z ostatniego spotkania (nr 3 z dnia 05.12.2017r.). 

3. Termin następnego spotkania: 06.03.2018r., godz. 18.30 

4. Plac Zabaw. Przewodnicząca przedstawiła ofertę zawierającą ciekawe i atrakcyjne cenowo 
projekty, z którymi zapoznała się również Pani Dyrektor podczas spotkania z Prezydium. 
Musimy wybrać odpowiednie miejsce (należy wziąć pod uwagę perspektywę rozbudowy 
szkoły, część terenu szkoły stanie się wówczas zapleczem budowy), trzeba też przemyśleć 
podłoże (ratan, piasek itp.). Szczegóły i wstępne decyzje podejmiemy po spotkaniu z 
przedstawicielem firmy.  

5. System kontroli wejść – zabezpieczenie wejścia do szkoły. Edyta Białkowska (Z-ca 
Przewodniczącej) – sprawozdanie. System jest już wprowadzony, prace zrealizowane, karty 
(podstawowe) dostarczone do szkoły i wprowadzone do systemu. Dodatkowe karty będą 
przypisane uczniowi. Na najbliższych zebraniach klasowych muszą być zebrane przez 
skarbników klasowych pieniądze na dodatkowe karty. Skarbnicy klasowi (bądź przedstawiciele 
klas/osoby wyznaczone) przekażą pieniądze Skarbnikowi RR 9.02.2018 r. w godz. 18.00-19.00. 
Po feriach karty (podstawowe i dodatkowe) zostaną przekazane dzieciom.  

6. Stół do ping-ponga zewnętrzny – zrealizowano. 

7. Przewodnicząca Marta Wochna odczytała odpowiedź Burmistrza na naszą petycję w sprawie 
rozbudowy szkoły. Gmina nie zamierza w najbliższym czasie zacząć rozbudowy. Będziemy 
gminie (Radzie Miejskiej) przedstawiać nasze propozycje, co ewentualnie można zrobić, żeby 
poprawić sytuację szkoły i zapobiec dwuzmianowości klas starszych w przyszłym roku.  

8. Propozycje zakupów dla szkoły – pufy do siedzenia, ławki, kącik odpoczynku dla dzieci.  

9. Rozpatrzenie prośby o zwrot składki na RR – do RR zwróciła się mama ucznia, który od grudnia 
przeniósł się do innej szkoły, o zwrot całości lub części zapłaconej składki rocznej (50 zł).  

Podjęto decyzję o głosowaniu w sprawie zwrotu połowy składki (za drugi semestr – 25 zł). 

Głosowanie: 12 osób za zwrotem połowy składki, 3 osoby przeciw, 1 osoba wstrzymała się od 
głosu. Większością głosów zadecydowano o zwrocie 25 zł.  

Postanowiono podjąć uchwałę w sprawie ewentualnych zwrotów składek RR. 

10. Jednogłośne przyjęcie Uchwały nr 04/2017/2018 z dnia 16.01.2018 r.  

11. Kiermasz Wielkanocny. Odbędzie się w terminie 22 i 23 marca 2018 r. 

12. Oferta fotograficzna. Na wiosnę mogą być robione dzieciom zdjęcia. Żadna z firm 
fotograficznych nie będzie miała wyłączności.  

13. Ustalono termin Festynu Szkolnego – 16 czerwca 2018 r. (godz. 11-14).  



14. Wniosek, żeby semestry były równo podzielone – w tym roku szkolnym semestr zimowy jest 
dłuższy ze względu na ferie zimowe, które dla naszego województwa odbywają się w ostatnim 
terminie. Będziemy wnioskować u Dyrekcji szkoły, żeby w przyszłym roku szkolnym podział na 
semestry (oraz na zmiany ranną i popołudniową) nie był uzależniony od terminu ferii, tylko 
wynikał z równego podziały dni nauki.  

15. SKS dla klas starszych. Pytanie o brak bezpłatnych zajęć sportowych dla starszych klas. W 
zeszłym roku szkolnym się odbywały, w tym roku szkolnym nie. Prezydium przekaże pytanie 
Dyrekcji szkoły i nauczycielom WF.  

16. Pożegnanie. 

Protokołowała: 

Małgorzata Skoczylas


